

Title (en)
MEANS FOR IMPROVING THE ENVIRONMENT AND STATE OF HEALTH OF ANIMALS AND ANIMAL HANDLERS, FOR EXAMPLE IN HOG CONFINEMENTS AND HORSE STABLES.

Title (de)
VERFAHREN ZUR VERBESSERUNG DER UMGEBUNG UND DES GESUNDHEITZUSTANDES VON TIEREN UND TIERPFLEGERN, ZUM BEISPIEL IN SCHWEINE- UND PFERDESTÄLLEN.

Title (fr)
PROCEDE POUR AMELIORER L'ENVIRONNEMENT ET L'ETAT DE SANTE DES ANIMAUX ET DES PERSONNES S'EN OCCUPANT, PAR EXEMPLE DANS DES PORCHERIES ET DANS DES ECURIES.

Publication
EP 0509046 A1 19921021 (EN)

Application
EP 91902810 A 19910103

Priority
SE 9000046 A 19900106

Abstract (en)
[origin: WO9110370A1] The invention concerns means for improving the environment, for example in hog confinements and horse stables, and for keeping hogs and horses and other animals as well as human beings, for example animal handlers, in good health. The means consist of a mixture comprising on the one hand sarsaponines of the Yucca Schidigera plant and on the other hand garlic in appropriate form, and it is supplied commercially for blending into all kinds of feed in definite quantities so that the relevant animals receive appropriate proportions.

Abstract (fr)
L'invention concerne un procédé pour améliorer l'environnement, comme par exemple dans les porcheries et les écuries, et pour maintenir en bonne santé les porcs et les chevaux, ou tout autre type d'animaux, ainsi que les êtres humains comme par exemple les personnes s'occupant d'animaux. Le procédé consiste en un mélange comprenant d'une part des sarsaponines extraites de la plante Yucca Schidigera et comprenant d'autre part de l'ail sous une forme appropriée; on peut se procurer ce mélange dans le commerce pour le mélanger à tous les types d'aliments suivant des quantités prédéterminées afin que les animaux concernés reçoivent les proportions qui leur conviennent.

IPC 1-7
A23K 1/16; A61K 35/78

IPC 8 full level
A23K 1/14 (2006.01); **A23K 1/16** (2006.01); **A23K 1/18** (2006.01)

CPC (source: EP)
A23K 10/30 (2016.05); **A23K 20/10** (2016.05); **A23K 20/163** (2016.05); **A23K 50/20** (2016.05)

Citation (search report)
See references of WO 9110370A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE DK ES FR GB LI NL

DOCDB simple family (publication)
WO 9110370 A1 19910725; EP 0509046 A1 19921021; SE 465906 B 19911118; SE 9000046 D0 19900106; SE 9000046 L 19910707

DOCDB simple family (application)
SE 9100004 W 19910103; EP 91902810 A 19910103; SE 9000046 A 19900106